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7. Dezember 2022

Schweizer zakládá první krevní banku bez Covid-19
mRNA

wochenblick.at/corona/schweizer-gruendet-erste-covid-19-mrna-freie-blutbank

Naturopat George Della Pietra založil první krevní banku

bez mRNA „Safe Blood Donation Service“ ve Švýcarsku a

zakládá ji také v USA. Protože by lidé měli mít možnost

svobodně si vybrat dárcovskou krev, je přesvědčen, že je to

lidské právo, a nabízí také banku pro dárce vlastní krve .

Della Pietra říká, že látka pro injekci genu mRNA Covid-19

ovlivňuje krev, našel v ní děsivé abnormality a neví, jak se

těchto prvků zbavit. Obvyklé čištění krve nemůže odstranit

všechny složky mRNA.

mRNA krevní transfuze jako injekční stříkačka

https://www.wochenblick.at/corona/schweizer-gruendet-erste-covid-19-mrna-freie-blutbank/
https://www.auf1.shop/products/transhumanismus-krieg-gegen-die-menschheit?ref=Z2mifAHD72Gp6
https://safeblood.ch/
https://www.theepochtimes.com/nonprofit-blood-donation-service-starts-matching-unvaccinated-patients-with-donors_4899313.html
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Prostřednictvím své neziskové služby Safe Blood Donation Service

propojuje neočkované dárce krve s příjemci v 65 zemích. Chtěl ji

použít k vytvoření sítě pro neočkované lidi, kteří by hledali dárce

krve, když ho potřebují - ať už je to pro plánovanou operaci nebo

naléhavou situaci, řekl. Poukazuje na to, že lidé v současné době

dostávají vakcínu mRNA s krevní transfuzí „víceméně zadními

vrátky. Tomu se v současnosti nevyhne nikdo.

Momentálně bez možnosti

Bezpečné dárcovství krve začalo v USA fungovat zhruba před

měsícem a vybudovalo infrastrukturu lékařských partnerů. Lidé v

současnosti nemají způsob, jak odmítnout dárce krve očkované

mRNA. Na jedné straně nemocnice odmítají, na druhé straně

databáze krve a odběrná místa, jako je Červený kříž, darují očkované

i neočkované. S "Safe Blood" od Della Pietra je to teď jiné. "Dáváme

je dohromady na klinice (lékařský partner), kde je povolen výběr

dárce krve." Poptávka tu je a bude se jen zvyšovat.

Krev bez mNA za špičkové ceny

Je také přesvědčen, že zásoby neočkované krve budou v budoucnu

stále vzácnější a dražší. Protože WHO má za cíl centrálně určovat

globální zdravotní politiku v pandemiích, včetně standardního

používání mRNA vakcín. Krevní banky a biotechnologické

společnosti nabízejí za darování krve až 1 000 dolarů měsíčně, uvádí

lékařský web Seed Scientific. Pokud se zvýší poptávka po krvi bez

mRNA, ceny za ni pravděpodobně enormně vzrostou. Neočkovaná

krev by se mohla stát „ochrannou známkou“, ale to je přesně to, co

nechcete. Protože stále více lidí pochybuje o bezpečnosti stehů genu

mRNA, trend k dárcovství vlastní krve v případě nouze neroste.

Neboť nikdo nemůže odmítnout svou vlastní krev. Jen v USA se

ročně daruje přibližně 16 milionů jednotek krve.Z toho asi 643 000

jsou vlastní dary – počet se každým rokem zvyšuje.

Nemocnice: mRNA krev neškodná

http://bloodbook.com/
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Zatímco della Pietra považuje mRNA krev za diskutabilní, Červený

kříž, lékaři, nemocnice a zdravotnické úřady tvrdí opak: transfuze od

dárců poznamenaných geny jsou bezproblémové. Jak to dokážou, je

jiná otázka – vzhledem k tomu, že krev všech dárců se mísí

dohromady. Lze však předpokládat, že existují pokusy s krevními

transfuzemi, rozdělenými do očkovacích skupin, které nejsou určeny

veřejnosti. Drogové úřady každopádně nepožadují, aby dárci krve

byli „označení“ jako „očkovaní“ nebo „neočkovaní“. I to je

pochopitelné: jinak by to klasifikovalo krev mRNA a mohlo by to mít

špatný rap.

Úplné čištění krve není možné

V každém případě Della Pietra varuje před injekcí mRNA Covid 19.

Je to nebezpečnější, než si farmaceutické společnosti chtějí připustit.

Rostoucí počet vedlejších účinků podporuje jeho obavy. Každá ze tří

primárních mRNA vakcín COVID-19 obsahuje fragmenty „spike

proteinu“, které se ukotví na buněčné úrovni, aby vyvolaly imunitní

odpověď na virus. Tyto proteiny způsobují "klasické příznaky" -

jmenovitě krevní sraženiny, domnívá se. Nikdy nic takového neviděl

a byl zděšen. Přestože se darovaná krev a plazma před transfuzí

vyčistí, nestačí to k odstranění všech složek mRNA. Nemluví jen o

spike proteinech. Ale také z oxidu grafenu a nedeklarovaných

anorganických složek ve vakcíně, které můžeme vidět v krvi.“ Netuší

 

 


